Terms and Conditions (الشروط والأحكام)

تاريخ النفاذ: [05.11.2025]	Effective Date: [05.11.2025]
آخر تحدیث: [05.11.2025]	Last Updated: [05.11.2025]
1. المقدمة والأحكام العامة	1. Introduction and General Provisions
1.1. مشغل المنصة: يتم تشغيل منصة فيناسك ("المنصة") من قبل شركة "فيكرون العربية"، المسجلة في المملكة العربية السعودية (المملكة)، سجل تجاري رقم: 7050087233.	1.1. Platform Operator: Finasq Platform (hereinafter, the "Platform") is operated by "Ficron Arabia", registered in the Kingdom of Saudi Arabia (KSA), Commercial Registration Number: 7050087233 (hereinafter, "We", "Us", "Our").
1.2. الاتفاقية: يشكل استخدام المنصة موافقتك الكاملة وغير المشروطة على هذه الشروط والأحكام ("الشروط") وعلى سياسة الخصوصية الخاصة بنا.	1.2. Agreement: Use of the Platform constitutes your full and unconditional agreement to these Terms and Conditions (hereinafter, the "Terms") and our Privacy Policy.
1.3. العمر والإقامة: تؤكد أنك تبلغ 18 عامًا أو أكثر وأنك مقيم نظامي في المملكة وتحمل بطاقة هوية وطنية سارية أو إقامة سارية.	1.3. Age and Residency: You affirm that you are 18 years of age or older and are a legal resident of the KSA holding a valid National ID or Iqama, and a local mobile phone number.
2. وصف الخدمات ودور فيكرون العربية	2. Description of Services and Role of Ficron Arabia
2.1. طبيعة الخدمات: منصتنا هي خدمة تقنية - مجمع طلبات (مولد عملاء محتملين) للمنتجات المالية المقدمة من قبل شركاننا الماليين.	2.1. Nature of Services: Our Platform is a technology service – an application aggregator (lead generator) for Financial Products (credit cards, cash loans) offered by our Financial Partners (licensed banks and non-bank financial companies).
2.2. عدم الترخيص من قبل ساما (الإفصاح): نؤكد أننا لسنا مرخصين من قبل البنك المركزي السعودي (ساما). إن فيكرون العربية هي وسيط تقتي ولا تقدم قروضًا أو استشارات مالية. يقتصر دورنا على جمع البيانات ونقلها.	2.2. SAMA Non-Licensure: We affirm that we are not licensed by the Saudi Central Bank (SAMA). Ficron Arabia is a technology intermediary and does not provide loans or financial advice. Our role is limited to data collection and transfer.
2.3. حدود المسؤولية (إخلاء المسؤولية): لا نتحمل أي مسؤولية عن قرار الشريك المالي بالموافقة على طلبك أو رفضه أو تعديل شروطه.	2.3. Limits of Liability (Disclaimer): We bear no liability for the Financial Partner's decision to approve, reject, or modify the terms of your application
3. تقديم الطلب ونقل البيانات	3. Application Submission and Data Transfer
3.1. الحسابات المرجعية: الآلة الحاسبة على المنصة (على سبيل المثال، 6 إلى 60 شهرًا) هي لأغراض تسويقية وإعلامية فقط. قد	3.1. Reference Calculations: The Calculator on the Platform (with example terms of 6 to 60 months) is for marketing and informational

تختلف الشروط النهائية وسيتم تزويدك بها فقط من قبل الشريك المالي	purposes only. Final terms may differ and will be provided to you solely by the Financial Partner.
3.2. الموافقة على إعادة التوجيه التلقاني (الموافقة على مشاركة البيانات): بالنقر على "تقديم"، فإنك تمنح موافقة صريحة وغير مشروطة على أنه في حال رفض الشريك المالي الأول لطلبك، فسيتم إعادة توجيه بياناتك تلقائيًا إلى شركاء ماليين أخرين لإعادة التقييم. بتقديمك للطلب، فإنك توافق على مشاركة بياناتك بشكل آمن مع البنوك الشريكة كما هو مفصل في سياسة الخصوصية الخاصة بنا.	3.2. Consent to Automatic Re-Routing (Critical Point): By clicking "Apply," you give explicit and unconditional consent that should the first Financial Partner reject your application, your data will be automatically rerouted to subsequent Financial Partners for reevaluation. By applying, you consent to your data being shared securely with partner banks as detailed in our Privacy Policy.
3.3. العملاء المتكررون: يُسمح باسترجاع البيانات وتعديلها فقط بعد التحقق عبر كلمة المرور لمرة واحدة (OTP).	3.3. Returning Clients: You agree that for repeat applications, data will be retrieved from the Stitch database and may be edited by you after verification via OTP (One-Time Password).
ترخيص Stitch (التفاصيل الكاملة): شركة Stitch مرخصة من قبل شركة أنظمة نبراس المالية المحدودة(Stitch) ، وهي شركة ذات مسؤولية محدودة سعودية – السجل التجاري رقم 1010685590 ، الرقم الموحد 7021459578 ، والعنوان: 8268 شارع المعرّخ بن بشر، حي الربوة، الرياض، المملكة العربية السعودية 12813.("Stitch")	* Stitch License (Full Details): Stitch is licensed by Nebras Financial Systems Company Ltd. (Stitch), a Saudi Limited Liability Company – Commercial Register no. 1010685590, Unified no. 7021459578, Address at 8268 Al Muarrakh Bin Bishr St. Ar Rabwah District. Riyadh, Saudi Arabia 12813 ("Stitch").
4. القانون الحاكم وتسوية المنازعات	4. Governing Law and Dispute Resolution
4.1. الاختصاص القضائي: تخضع هذه الشروط وتفسر وفقاً لقو انين المملكة العربية السعودية.	4.1. Jurisdiction: These Terms shall be governed by and construed in accordance with the laws of the Kingdom of Saudi Arabia (KSA).
4.2. شرط اللغة: في حالة وجود تعارض بين النسختين العربية والإنجليزية، فإن النص العربي هو المعتمد.	4.2. Language Clause: In case of conflict between the Arabic and English versions, the Arabic text shall prevail.
5. أحكام متنوعة (الشكاوى والتحديثات والفسخ)	5. Miscellaneous (Complaints, Updates, Termination)
5.1. معالجة الشكاوى: يمكن تقديم الشكاوى عبر البريد الإلكتروني support@finasq.com. نلتزم بالرد خلال 3 أيام عمل.	5.1. Complaint Handling : Complaints can be submitted via email support@finasq.com . We commit to responding within 3 working days .
5.2. التحديثات: يجوز لنا تحديث هذه الشروط واستمرار الاستخدام يشكل قبولاً للنسخة المحدثة.	5.2. Update: We may update these Terms; continued use constitutes acceptance of the updated version.
5.3. إنهاء الاستخدام: يجوز للمستخدمين التوقف عن استخدام المنصة وطلب حذف البيانات. يجوز للمسبب نشاط احتيالي أو مسيء، أو يناءً على طلب المستخدم.	5.3. Termination of Use: Users may stop using the platform and request data deletion. We may suspend or terminate access for fraudulent or abusive activity, or at user's request.
لاصتلاا تامولمعم	Contact Information

ني ومرتكاللها دور لا : support@finasq.com

Email: support@finasq.com